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ACTA NÚM. 57 

 
 
Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils 
Maite Carrassón López de Letona 
Jaume Farrés Vicén 
María José Feijóo Rey 
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Daniel Franco Puntes 
Joaquín Gairín Sallán 
Fernando García del Pino 
Margarita Martí Nicolovius 
Maite Martín Ibáñez 
Montserrat Masoliver Puig 
Antoni Méndez Vilaseca 
Sara Moreno Colom 
Diego Prior Jiménez 
Gemma Puigvert Planagumà 
María José Recoder Sellarés 
Bruno Sánchez Llordés 
María Valdés Gázquez 
Esther Zapater Duque 
 

A Bellaterra, a les 15 h del dia 22 de maig 
de 2018, es reuneixen, a la sala d’actes del 
Rectorat i sota la presidència del vicerector 
de Programació Acadèmica i de Qualitat, 
doctor Josep Ros Badosa, els membres de 
la Comissió d’Afers Acadèmics 
assenyalats al marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’han excusat d’assistir a la reunió el doctor Manuel Antonio López Béjar i el doctor 
Francisco José Morente Valero. 
 
No hi assisteixen el senyor Juan José Bravo San José, la doctora Isabel Fernández 
Alonso, el doctor Màrius Martínez Muñoz, el senyor Vicente Martínez Perea, el senyor 
David Montpeyó Garcia-Moreno ni la senyora Mercè Terés Magrí. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot la senyora Maria Pau Álvarez del Castillo, la senyora 
Montserrat Balagueró Baró  i el senyor Joaquim Bernabé Ròdenas. 
 
Hi actua com a secretària la senyora María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet 
Jurídic. 
 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de l’Equip de Govern. 

2.1. Informe del president de la Comissió. 
2.2. Informe de la directora de l’Escola de Postgrau. 
2.3. Informe d’altres membres de l’Equip. 

3. Afers acadèmics. 
 3.1. Modificació del calendari acadèmic del curs 2018-2019. 
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3.2. Aprovació, si escau, d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic 
en els graus per al curs acadèmic 2018-2019. 

4. Graus.  
 4.1. Modificació de títols de grau. 

4.2. Modificació de memòries de grau. 
4.3. Modificació d’itineraris de simultaneïtat. 

5. Màsters universitaris. 
5.1. Creació de títols de màster universitari.  
5.2. Aprovació de memòries de màster universitari. 
5.3. Modificació de títols de màster universitari.  
5.4. Modificació de memòries de màster universitari. 

6. Aprovació de les accions propedèutiques per al curs acadèmic 2018-2019. 
7. Formació contínua. 

7.1. Proposta de títols de màster propis i diplomes de postgrau de nova creació i 
elevació al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
7.2. Aprovació dels plans d’estudis de màsters propis i diplomes de postgrau de 
nova creació i de renovació, per delegació del Consell de Govern. 
7.3. Informació sobre nous cursos d’especialització.  
7.4. Informe sobre la Normativa de caràcter econòmic relativa a la formació pròpia 
de la UAB i elevació al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  

8. Assumptes de tràmit. 
9. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda aprovar les actes 
corresponents als dies 22 de març i 10 d’abril de 2018. 
 
 
2. Informe de l’Equip de Govern 
 
2.1. Informe del president de la Comissió 
 
El president informa que hi ha hagut un canvi en l’Equip de Govern en l’àmbit acadèmic, 
i que la doctora Maite Carrassón va cessar en el càrrec de delegada de la rectora per al 
Personal Acadèmic i ha estat nomenada comissionada de la rectora per a la 
Programació Docent. Afegeix que la seva tasca principal està relacionada amb temes 
vinculats a la programació docent de graus i màsters, l’aplicació de crèdits de 
programació, les autoritzacions de desdoblaments, les tipologies docents i la modificació 
del TPD, entre d’altres, i li dona la benvinguda, atès que també s’incorpora com a 
membre d’aquesta comissió.  
 
El president informa sobre la situació de la tramitació dels estudis en la programació del 
curs 2018-2019, i anomena els graus i els màsters que han obtingut un informe favorable 
de l’AQU i també una resolució favorable del Consejo de Universidades, que són els 
graus en Ciències de l’Antiguitat; Enginyeria de Dades; Gestió de Ciutats Intel·ligents i 
Sostenibles; Matemàtiques Computacional i Analítica de Dades; Geografia, Medi 
Ambient i Planificació Territorial, i Relacions Internacionals; i els màsters universitaris en 
Fisioteràpia en Pediatria; Internet dels Objectes per a la Salut Digital; Periodisme i 
Innovació en Continguts Digitals, i Traducció i Estudis Interculturals. Així mateix, explica 
que el grau en Territori i Sostenibilitat no va obtenir informe favorable i es va retirar; que 
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el grau en Economia i Empresa Internacional, vist l’informe de l’AQU, s’ha decidit 
ajornar-lo per al curs 2019-2020; que el grau en Estudis de Gènere encara no té informe 
de l’AQU i que el grau en Història, Política i Economia té informe favorable de l’AQU 
però no té el vistiplau del Consejo de Universidades.  
 
En aquest sentit, el president informa que, com a màxim en una setmana, s’ha de passar 
a l’Oficina d’Accés a la Universitat la llista dels títols que sortiran a preinscripció per al 
curs vinent, i que els dos últims abans esmentats no tenen les condicions requerides. 
Afegeix que el tema es va treballar amb la Direcció General d’Universitats, que pel que 
fa al grau en Història, Política i Economia encara es podria treballar per incloure’l en 
l’oferta de programació, però que en el cas del grau en Estudis de Gènere la situació és 
diferent, ja que va tenir informe preliminar negatiu de l’AQU, es van presentar 
al·legacions i tampoc no va obtenir un informe favorable. Afegeix que aquest era un dels 
graus considerats estratègics per la Universitat, que es va parlar amb l’AQU i que 
aquesta va permetre tornar a iniciar el procés, tot i que hi havia el risc que no s’arribaria 
a temps, i en aquests moments ni tan sols hi ha informe de l’AQU i és possible que entri 
a preinscripció. Continua explicant que, en cas que no pugui entrar a preinscripció, les 
dues opcions que hi ha són ajornar-lo per al curs 2019-2020 o aprovar-lo com a grau 
propi. 
 
El president informa que el dia 15 de maig va tenir lloc la Jornada d’Innovació Docent de 
2018 a l’Aula Magna de la Facultat de Dret amb una assistència d’al voltant de 200 
persones. Comenta que es va passar una enquesta de satisfacció després de molts 
anys i que la gent estava bastant satisfeta de la iniciativa. Agraeix la feina de les 
persones que han col·laborat en l’organització, especialment de Sarai Sabaté, i comenta 
que aquesta persona forma part d’una comissió tècnica del Programa Margarida Comas 
de millora de la qualitat docent a les universitats catalanes, en la qual es volen reprendre 
els projectes de millora de la qualitat docent a escala de Catalunya i es vol tirar endavant 
una formació docent compartida entre universitats i també crear una xarxa de 
col·laboració universitària. 
 
El president informa que es va fer una reunió el dia 24 d’abril amb coordinadors de 
titulació i degans i directors de centre en relació amb el compromís de la rectora en la 
darrera sessió del Claustre d’estudiar i proposar un tractament diferent per al càrrec de 
coordinador. Afegeix que hi van assistir al voltant de 70 coordinadors, 7 degans i 
diversos membres de l’Equip de Govern, i esmenta que s’hi van recollir diferents 
opinions, que s’ha preparat un document que es va enviar als coordinadors i degans per 
tal que el completessin, i que s’està iniciant ja el procés de revisió, en el qual hi ha dos 
punts importants que són el reconeixement i la revisió d’aquesta figura, i les tasques que 
ha de fer. Comenta que per establir les tasques dels coordinadors es preguntarà quines 
feines estan fent en aquest moment. 
 
Pel que fa a les distincions Jaume Vicens Vives que atorga la Generalitat de Catalunya 
i que a la UAB proposa el Consell Social, el president explica que aquest any s’han 
presentat una candidatura individual i tres de col·lectives, i comenta que, com es fa 
sempre, també es prenen en consideració les candidatures presentades al curs anterior 
que no van ser guardonades. 
 
El president exposa que en una reunió anterior de la CPOA es va informar que s’havien 
publicat en el DOGC els perfils professionals del Departament d’Ensenyament, la qual 
cosa vol dir que els treballadors del Departament que compleixin les competències 
determinades d’un perfil poden optar a llocs més específics, i explica que la Generalitat 
demana una llista de les titulacions de grau i de màster que donen competències per a 
aquests tipus de perfils professionals. Afegeix que enviarà una nota a les facultats i 
escoles sobre aquest tema. 
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Quant al procés d’acreditació dels centres, el president recorda que és un procés llarg, 
que s’ha començat per treballar els processos generals de la Universitat i que se segueix 
el calendari establert. Recorda que també hi ha altres compromisos anteriors en matèria 
de qualitat, com ara el document d’enquestes de la UAB, que ja està molt avançat, o la 
comissió d’enquestes de la Universitat i les pròpies de qualitat de les facultats. La cap 
de l’Oficina de Qualitat Docent explica que el procés d’acreditació dels centres aprovat 
consisteix en la certificació del SGIQ, que es va establir que s’havia de començar 
certificant els processos transversals de la UAB, que s’està treballant conjuntament amb 
l’Àrea d’Organització a través de quatre grups de treball, i que està previst que el mes 
de juliol la majoria estiguin revistats i que a final de l’any 2018 o principi del 2019 estiguin 
certificats. Afegeix que s’està revisant quin és per a cada centre l’horitzó de certificació 
amb la voluntat d’evitar la majoria de segones acreditacions de títols que estan per venir, 
i que es reuniran amb els centres.  
 
El president informa que el dia 4 de maig va tenir lloc la primera reunió de la Comissió 
d’Aprenentatge i Servei de la UAB. Explica que li estan donant l’estructura que 
necessita, que la part de gestió l’assumeix la FAS i que la part acadèmica es regirà per 
una comissió amb representació de totes les facultats. Afegeix que la reunió va ser molt 
satisfactòria i exposa que la idea és que cada facultat tingui graus amb assignatures en 
les quals l’aprenentatge i el servei tingui cabuda.  
 
El president obre un torn d’intervencions i els membres de la Comissió fan diversos 
comentaris, entre d’altres sobre els perfils professionals del Departament 
d’Ensenyament i sobre la situació dels graus en Gènere i en Història, Política i 
Economia, i la repercussió que pot tenir en la imatge de la UAB el fet de no tirar-los 
endavant, atès que aquests graus ja s’han publicitat per al curs vinent, i la conveniència 
d’aprovar-los com a graus propis. El degà de la Facultat de Filosofia i Lletres mostra el 
seu malestar amb aquesta situació i amb com ha desenvolupat tot el procés l’AQU i 
demana una acció contundent de la Universitat per tal que es pugui desencallar la 
situació. El president comparteix la preocupació del degà de Filosofia i Lletres, explica 
com ha anat el procés i es compromet a fer les gestions necessàries per intentar arribar 
a una solució adequada per als interessos de la Universitat. 
 
 
2.2. Informe de la directora de l’Escola de Postgrau 
 
La directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua informa sobre la 
modificació de la normativa de cànon que afecta la formació pròpia de l’Escola. Explica 
que s’ha fixat un únic percentatge del 22 % i que el Consell Social ha aprovat la 
normativa referent al lloguer dels espais per impartir la docència dels estudis de caràcter 
propi.  
 
Pel que fa al punt 7.4 de l’ordre del dia, la directora exposa que la proposta de regulació 
econòmica i de dedicació acadèmica de la formació pròpia de la UAB és un document 
complex que afecta PDI i PAS, i explica que no es presenta en aquesta sessió de la 
Comissió, atès que s’està estudiant, i que aviat es difondrà, amb un termini per 
respondre, entre degans i directors de centre per presentar-lo en una propera sessió de 
la Comissió.  
 
La directora informa que ha tingut lloc el segon acte dirigit a l’alumnat de formació pròpia, 
amb el títol «La formació requerida per empreses», i que s’ha triat la UAB com a 
universitat per donar publicitat al resultat de les enquestes que ha portat a terme el grup 
Educa 2020. Així mateix, informa que el proper estudi que s’engegarà l’any vinent també 
es presentarà a la UAB.  
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En relació amb el programa de MOOC, la directora explica que el dia 23 de maig es 
presentaran a la Comissió Permanent de l’Escola de Postgrau les bases de la 
convocatòria d’aquest any, i que es formarà la comissió que a partir d’ara estudiarà les 
propostes, en lloc d’haver de crear una comissió ad hoc cada vegada. Exposa que el 
termini per presentar les candidatures és fins al 15 de juny, que la convocatòria es 
resoldrà a final de juny i que durant el segon semestre es desenvoluparà la part tècnica 
dels cursos per tal que estiguin disponibles a la plataforma Coursera a principi de l’any 
2019.  
 
 
2.3. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
No hi ha cap intervenció en aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
3. Afers acadèmics 
  
3.1. Modificació del calendari acadèmic del curs 2018-2019 
 
El president presenta aquest punt de l’ordre del dia i comenta que en aquesta proposta 
de modificació del calendari acadèmic del cus 2018-2019 s’han incorporat els canvis 
relatius a les activitats de campus i la franja horària. El president dona la paraula al cap 
de l’Àrea d’Afers Acadèmics, el qual afegeix que també s’hi han incorporat els canvis 
que es van derivar de l’aprovació del calendari acadèmic i administratiu del curs 2018-
2019, relatius al fet que en el període de portes obertes del mes de febrer i en les dates 
previstes per dur a terme les PAU no es poden programar activitats formatives; 
l’ampliació al dia 12 de juliol de la possibilitat de fer les activitats d’acollida dels 
estudiants de nou accés, i la modificació de les dates per dur a terme les PAU del curs 
2018-2019.  
 
Els membres de la Comissió debaten la proposta i acorden retirar de l’aprovació el punt 
i fer una nova proposta de redacció per a una propera sessió de la Comissió.  
 
 
3.2. Aprovació, si escau, d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els 
graus per al curs acadèmic 2018-2019 
 
La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat presenta aquest punt de l’ordre del dia. 
Recorda que l’alumnat té la possibilitat de reconèixer sis crèdits mitjançant activitats que 
no formen part dels plans d’estudis. Exposa que l’oferta de la Universitat per al curs 
2018-2019 és continuista respecte de les activitats aprovades per al curs anterior i 
explica les novetats d’aquest curs.  
 
Els membres de la Comissió hi fan diversos comentaris i entre d’altres pregunten si 
algunes activitats tenen reconeixement acadèmic; si es poden reconèixer les 
assignatures del tercer període de docència amb aquests sis crèdits, i sobre el 
procediment per tramitar la proposta d’activitats que poden donar lloc a reconeixement 
acadèmic. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar les activitats susceptibles de reconeixement acadèmic per al 
2018-2019, en els termes que s’annexen.  
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Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4. Graus 
 
4.1. Modificació de títols de grau 
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta a aprovació la proposta de modificació 
dels títols dels estudis de grau que s’annexen.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la modificació dels títols de grau que 
s’annexen.  
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
 
4.2. Modificació de memòries de grau 
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta a aprovació la proposta de modificació 
de les memòries dels estudis de grau en els termes que s’annexen.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de les 
memòries dels títols de grau següents, en els termes que s’annexen. 
 

— Ciència Política i Gestió Pública 
— Sociologia 
— Criminologia 
— Dret 
— Relacions Laborals 

 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4.3. Modificació d’itineraris de simultaneïtat 
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta la proposta de modificació de l’itinerari 
de simultaneïtat dels estudis de grau en Administració i Direcció d’Empreses i grau en 
Dret.  
  
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació d’itineraris 
de simultaneïtat d’estudis següent, en els termes que s’annexen: 
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— Grau en Administració i Direcció d’Empreses i grau en Dret 

 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5. Màsters universitaris 
 
5.1. Creació de títols de màster universitari 
 
El president explica que el màster que es presenta a aprovació és un màster 
interuniversitari amb la UPF, i que el centre en el qual s’imparteix és l’Institut Barcelona 
d’Estudis Internacionals (IBEI). Continua explicant que la proposta s’havia fet també a 
la UB, la qual finalment no hi participa, i que les facultats de Ciències Polítiques i 
Sociologia i de Dret van emetre informes positius de la proposta. El president dona la 
paraula a la degana de la Facultat de Ciències Polítiques i Sociologia, que comenta que 
hi ha professorat de la seva facultat que participa en aquest institut, i que hi ha tingut 
contactes per fer més visible la participació de la UAB en els màsters en què es fa 
docència. La degana de la Facultat de Dret afegeix que el que va començar amb una 
col·laboració puntual per fer un màster s’ha convertit en una dinàmica d’aprovar màsters 
oficials a preu privat, i demana aclarir la relació de la UAB amb l’IBEI, i quin control hi ha 
sobre el professorat que fa docència i recerca en aquest institut. El president explica que 
presenta aquesta proposta perquè s’aprovi, però que es plantejaran no aprovar més 
estudis que imparteixi l’IBEI mentre no s’aclareixi la situació.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la creació del títol de màster universitari 
que s’annexa.  
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
 
5.2. Aprovació de memòries de màster universitari 
 
El president presenta aquest punt de l’ordre del dia. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la memòria de màster 
universitari que s’annexa, amb la condició que els òrgans competents aprovin el 
títol corresponent: 
 

— Recerca en Estudis Internacionals / Research Master in International 
Studies 

 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius 
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5.3. Modificació de títols de màster universitari 
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 
que es proposa modificar la denominació del títol de màster per adaptar-lo millor al 
contingut. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la modificació del títol de màster 
universitari que s’annexa. 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
 
5.4. Modificació de memòries de màster universitari 
  
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta aquest punt de l’ordre del dia i exposa 
que les memòries es modifiquen per adaptar-les a la normativa d’avaluació.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, les modificacions de les 
memòries dels títols de màsters universitaris següents, en els termes que 
s’annexen: 
 

— Ciència Política / Political Science 
— Relacions Internacionals, Seguretat i Desenvolupament  
— Dret Empresarial 
— Integració Europea 
— Farmacologia 
— Investigació Clínica Aplicada en Ciències de la Salut 
— Recerca i Innovació en Cures Infermeres 

 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
6. Aprovació de les accions propedèutiques per al curs acadèmic 2018-2019 
 
El president presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les accions 
propedèutiques que es presenten a aprovació per al curs 2018-2019.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar les accions propedèutiques per al curs acadèmic 2018-2019 
presentades, en els termes que s’annexen.  
 
Segon. Encarregar al vicerectorat de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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7. Formació contínua 
 
7.1. Proposta de títols de màster propis i diplomes de postgrau de nova creació i 
elevació al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau 
 
La directora de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i exposa 
els títols de màster propis i els diplomes de postgrau que es presenten a informació.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la creació dels títols de màster propis i 
diplomes de postgrau que s’annexen.  
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
 
7.2. Aprovació dels plans d’estudis de màsters propis i diplomes de postgrau de nova 
creació i de renovació, per delegació del Consell de Govern 
 
La directora de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els 
plans d’estudis dels màsters i diplomes de postgrau que es presenten a aprovació i a 
renovació amb modificacions.  
 
Pel que fa al màster en Educació, la directora de l’Escola explica que a la proposta 
acadèmica hi manca documentació annexa i que, per tant, es retira de l’aprovació en 
espera de rebre aquesta documentació. El degà de la Facultat de Ciències de l’Educació 
intervé en el sentit d’aclarir que ha rebut una trucada de l’Escola en què se li ha notificat 
que mancava la relació de professorat, però diu que aquesta relació sí que està 
reflectida a la proposta, i que hi ha una part del professorat estranger que ve determinat 
per la SENACYT de Panamà. La directora explica que la proposta, que té un pressupost 
important, s’ha estat treballant des de fa uns mesos i que es va veure que tenia 
mancances pel que fa al sistema d’avaluació, que no hi havia conveni signat i que no es 
determinava la docència impartida pels professors de l’altre país i que, per tant, no 
s’autoritzava. Afegeix que, atès que la data de començament és molt propera, posa a 
disposició de la Comissió tota la documentació referent a aquest màster, i que només 
s’està ajornant fins a rebre tota la documentació i que es pot presentar en una propera 
sessió de la Comissió. El degà de la Facultat de Ciències de l’Educació mostra 
disconformitat amb moltes de les afirmacions de la directora de l’Escola, i comenta que 
sí que hi ha un procés d’avaluació, que aquest programa és un programa corporatiu que 
ja porta cinc edicions, que aporta de l’ordre de 250.000 euros en cada edició, que un 
cop ja es va fer amb una altra universitat per falta d’agilitat en la tramitació i que sí que 
hi ha una proposta de professorat, tot i que hi ha un mòdul que suposa un 4 % del global 
del professorat que l’ha de determinar el Ministeri. Demana que la directora posi per 
escrit tot el que explica i diu que ell li contestarà igualment per escrit.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, els plans d’estudis del 
màster i dels diplomes de postgrau propis següents, amb la condició que els 
òrgans competents aprovin els títol corresponents, en els termes que s’annexen: 
 

 màster en Infermeria Quirúrgica, Anestèsia i Teràpia del Dolor  
 diploma de postgrau en Actualització en Cirurgia Plàstica  
 diploma de postgrau en Neuropsicologia i Neurologia de la Conducta 

Infantil  
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 diploma de postgrau en Contractació Administrativa dels Ens Locals 
 
Segon. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 
d’estudis del màster i del diploma de postgrau propi següents, en els termes que 
s’annexen: 
 

 màster en Dret de Família 
 diploma de postgrau en Infermeria Quirúrgica  

 
Tercer. Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
7.3. Informació sobre nous cursos d’especialització 
 
La directora de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i exposa 
els cursos d’especialització autoritzats.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Considerar-se assabentada de l’aprovació dels cursos d’especialització 
que s’annexen.  
 
Segon. Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
el seguiment d’aquest acord. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
7.4. Informe sobre la  Normativa de caràcter econòmic relativa a la formació pròpia de 
la UAB i elevació al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
Aquest punt es retira de l’ordre del dia. 
 
 
8. Assumptes de tràmit 
 
Els membres de la Comissió no plantegen cap qüestió en aquest punt de l’ordre del 
dia.  
 
 
9. Torn obert de paraules 
 
El degà de la Facultat de Filosofia i Lletres demana informació sobre la proposta de 
ponderació de les assignatures de batxillerat de cara al curs 2020-2021 que s’havien de 
consensuar amb les altres universitats del sistema universitari català; sobre quantes i 
quines assignatures s’han ofert per al tercer període del curs 2018-2019; sobre les xifres 
de preinscripció als màsters, i sobre altres graus de 180 crèdits presentats per altres 
universitats i promocionats que no hagin obtingut l’autorització per entrar a la 
preinscripció. Pel que fa a la darrera qüestió, el president comenta que hi ha 10 graus 
de les universitats catalanes en situació d’entrar a preinscripció només si abans del dia 
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4 se solucionen els problemes que tenen, quatre dels quals són d’universitats públiques. 
Sobre la informació de les preinscripcions als màsters, el president comenta que enviarà 
les dades de què disposen i, sobre les assignatures del tercer semestre, explica que no 
se n’ha presentat cap. Quant a la informació sobre les ponderacions de les assignatures 
de batxillerat, explica que hi ha conjunts de graus que tenen discrepàncies, i que encara 
no s’ha arribat a un acord final, i diu que enviarà la informació de què disposa. La 
vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat afegeix que hi va haver una subcomissió 
específica, a la qual va participar el cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics, en la qual es van 
plantejar aquestes qüestions. 
 
El degà de la Facultat de Ciències de l’Educació explica que la Fundació Universitària 
Martí l’Humà apareix al seu web com a centre pilot de suport a la innovació amb la 
col·laboració de la UAB i utilitza el logotip de la UAB, que està fent cursos d’homologació 
de directors escolars a un preu de 1.200 € quan, per un curs de 30 crèdits, es demana 
a la UAB que el preu sigui de 1.980 €. Afegeix que s’està donant suport a institucions 
privades que fan el mateix curs professionalitzador per exercir com a director o directora 
de centres educatius no universitaris, el qual és obligatori, sense que passin cap control 
ni paguin cànon, i que la UAB presideix aquesta fundació. Continua dient que s’ha de 
revisar aquesta situació i demana que consti en acta i que se li respongui per escrit, 
perquè la UAB està donant suport a una institució que fa cursos homologats per exercir 
de director o directora de centres educatius no universitaris en clara competència amb 
cursos que s’aproven aquí, i a més amb un preu inferior, sense control de la UAB i amb 
professorat de la UdG. El president respon que s’estudiarà el tema i que es posaran en 
contacte amb la Fundació. 
 
El degà de la Facultat de Traducció i d’Interpretació pregunta sobre el calendari de les 
segones acreditacions per poder fer una planificació. La cap de l’Oficina de Qualitat 
Docent respon que ja està tancat el calendari, el qual es presentarà aviat a les facultats, 
i que el dia 1 de juny hi ha una reunió amb l’AQU per determinar el procediment per fer 
les segones acreditacions.  
 
 
 
A les 17.45 h, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
 
La secretària Vist i plau 
 El president  
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